NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶:

PDC-2025-N167

暫時停用前閘車輛出入閘讀卡器

茲通知各住戶,本處接獲通訊事務管理局通知,指本屋苑前閘車輛出入閘讀卡器所採用的無線頻率超出合法範圍,並對附近之無線電頻造成干擾。通訊局要求屋苑必須作出即時停用,否則有機會干犯《電訊條例》(第106章)。服務處正安排承辦商調整或更換相關設備。

為確保符合法例要求及避免任何法律風險,服務處已即時<u>關閉車輛出入閘</u> 讀卡器並改為手動起閘,各車輛出入屋苑閘機的時間有機會稍為延長,敬請各 駕駛者耐心等候及依照當值保安員的指示進出。

不便之處,敬請見諒。如有任何查詢,請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡

瑜翠園服務處 啟

2025年11月20日

To: All residents of Peridot Court

Date: 20 November 2025

Temporary Suspension of Long-Range Vehicle Reader at Front Gate

Please be informed that the Management Services Office has received a notification from the Office of the Communications Authority (OFCA) stating that the long-range vehicle reader used by the front gate has exceeded the permitted range and has caused interference with nearby mobile signal reception. OFCA has requested to cease using the reader immediately; otherwise, it may be in breach of the Telecommunications Ordinance (Cap. 106). Our contractor has been arranged to adjust or replace the relevant equipment.

To ensure compliance with statutory requirements and to avoid any legal liability, the log-range vehicle reader has been temporarily deactivated and switched to manual operation by security personnel. As a result, there may be slight delays in vehicle access and exit at the front gate. We kindly ask all drivers to be patient and follow the instructions of the security personnel when entering or exiting.

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court Management Services Office

此通告張貼至另行通知

This notice would be posted until further notice



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有,不得轉載。 This notice can be read on Live e-asy app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站:www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



啟 勝 管 理 服 務 有 限 公 司 Kai Shing Management Services Limited